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Barbara Bochniarz

Radna Rady Miejskiej w Kolbuszowej

WptYnqlo dnla

Pan

Jan Zuba

Burmistrz Kolbuszowej

lnterpelacja

Zwracam siq z proibq o rozwa2enie mo2liwo6ci nasadzenia na klombach na rynku w Kolbuszowej

w przysztym roku, ro(lin odpornych na suszq - wieloletnich np. hortensji, 162 rabatowych -
okrywowych, traw ozdobnych . Pozwolitby to zmniejszyi pracochionno:ic prac zwiqzanych

z podlewaniem ro6lin i ich utrzymaniem. R6wnie2 poprawitby estetykq rabat.
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